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NYUGDÍJAS-
BÚCSÚZTATÓ

Az Ajkai Höerömböl 22, az Ajkai Bányászati Igazgatóságtói
88 fő részére - akik az előző év azonos időszaka óta nyugdíjba
mentek, illetve jelenleg felmentési idejüket töltik - nyugdíjas-
búcsúztatót tartottunk.

A társaság vezetése nevében Vasi Miklásné gazdasági igazga-
tó és Tamaga Ferenc bányászati igazgató köszöntötte a meghí-
vottakat. Tájékoztatták őket az előző időszak eseményeiról és a
jövőnket meghatározó privatizáció elökészítéséröl. Ezt követö-
en személy szerint - életút juk rövid méltatása mellett - köszön-
ték meg nyugdíjasaink munkáját, mellyel hozzájárultak a társa-
ság eddigi eredményeihez, majd emléktárgyat adtak át nekik.
Ezt követöen üdítő és sütemény mellett korábbi élményeikr61 és
a nyugdíjas életformáról baráti beszélgetés zárta az emlékezetes
napot.

Nyugdíjas-találkozó
Ajkán

Az erőmű mtívelödési házában október 12-én a már ha-
gyományos évenkénti nyugdíjas-találkozóra került sor az Aj-
kai Erőműt61 és az integráció óta az Ajkai Bányától nyugdíj-
ba vonult munkatársak részére.

A nyugdíjasokat Vasi Miklósné gazdasági igazgató és Ta-
maga Ferenc bányászati igazgató köszöntötte. Tájékoztatót
adtak az előző találkozó óta a társaság életében történt ese-
ményekr61 és a jövőnket meghatározó privatizáció elókészí-
tésér61.

A köszöntö után Kormendi Péter és Deák Péter kíséreté-
vel Leb/ane GylJzlJ és Csonka Zsuzsa operett sanzonnal, Má-
té Ottília népdallal, Payer András táncdalokkal szórakoztatta
a vendégeket. A műsor után megvendégeltük nyugdíjasain-
kat.

Baráti beszélgetésekkel, emlékek felidézésével folytató-
dott a találkozó.

Hagyományainknak megfelelden október l l-én elbú-
csúztattuk a Balinka Banya és Inotai Hőerőmű idén
nyugdíjba vonult dolgozóit és megrendeztük a nyugdí-
j as- találkozót.

A folyó évben nyugdíjba vonult 32 f6b61 huszonhár-
man vettek részt a búcsúztatón, melyet Kovács András
termelési igazgató tartott. Névszerint megemlékeztünk
a dolgozók elmúlt időszakban végzett tevékenységér61
és munkásságáról, majd az igazgató úr megköszönte
eredményes munkájukat és minden jót kívánva átadta
az rt. ajándékát. A hivatalos rész befejezése után kötet-
len beszélgetést tartottunk, melyben elsősorban az de-
rült ki, hogy a nyugdíjba vonultakat még mindig na-
gyon érdekli az erőmű és a banya sorsa. Érdeklődésük
elsősorban a privatizáció jelenlegi helyzetére vonatkoz-
tak.

Délután a színházteremben a termelési igazgató rö-
vid, de tömör és érdekes tájékoztatást adott az rt. hely-
zetéröl, termelésér61 és részletesen ismertette a privati-
záció jelenlegi állását.

A tájékoztatás után a meghívott budapesti vendég-
művészek másfél órán keresztül szórakoztatták a mint-
egy 280 megjelent nyugdíj ast.

Az énekesek nagyon szórakoztató, a jelenlévők által
többé-kevésbé ismert dalbetéteket, nótákat és dalokat
énekeltek.

Mi sem jellemzőbb erre, hogy amikor a "Mónika"
került napirendre, a balinkai "férfi kórus" jelentős se-
gítséget adott az előadóművésznek.

A műsoros előadás után a részvénytársaság megven-
dégelte a nyugdíjasokat, szerény, de finom és kiadós
uzsonnaval.

Sokan nyilatkozták, hogy a jövő évben újra szeretné-
nek itt lenni, majd megköszönték a sok figyelmességet
és a vendéglátást. Nagyon jó hangulat, meghitt beszél-
getés követte a késő délutánba nyúló találkozót.

Tolnerné

Nyugdíj as-találkozó
Inotán

A míísoros előadás ...


